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"Vi viser til departementets høringsnotat av 28.oktober. Radio Bø er av den 

oppfatning at det er feil å redusere FM-nettets betydning og legge ned noe som 

fungerer såpass godt. Det finnes ikke noen samfunnsøkonomiske begrunnelser for 

en slik beslutning. FM-nettet kan kun brukes til radio.  

Valg av teknologiplattform må være valgfritt for de forskjellige radiostasjonene og 

dette må ikke skje ved tvang. Alle som ønsker det må kunne fortsette på FM. 

Dersom mindre radioer skal ta i bruk DAB må det utvikles noen støtteordninger for 

å få dette til.  

Vi er videre av den oppfatning at alle FM lisenser nå automatisk må forlenges i 5 - 

7 år.  

Om FM-båndet stenges for alle, vil dette kunne medføre at små lokalradioer blir 

utestengt fra å levere sine sendinger, og dermed blir avviklet.  Ved stenging av FM 

båndet må det i alle fall i god tid i forveien etableres gode finansieringsordninger 

for at disse radioen kan ha mulighet til å fortsette“ 
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